我国《普通高中体育与健康课程标准(2017年版)》解读

Interpretation of National Physical Education and Health Curriculum Standards (2017 Edition) of High Schools in China

季 浏

JI Liu

基层体育治理的学理基础、现实图景与应对策略

The Theoretical Basis, Reality and Countermeasure of Grassroots Sport Governance 黄 河,陈林会,刘东升,宋 昱

HUANG He, CHEN Lin-hui, LIU Dong-sheng, SONG Yu

全人发展视野下学龄前残疾儿童运动康复课程理论与实践

The Theory and Practice of Sports Rehabilitation Curriculum for Preschool Children with Disabilities under the Perspective of Whole Person Development

舒川

SHU Chuan

青少年足球教练员训练模式和执教方式研究

Research on Training Mode and Coaching Behaviors of Youth Soccer Coaches

李 强,韩 玉,李文柱

LI Qiang, HAN Yu, LI Wen-zhu

李庆短跑训练理念研究

Research on LI Qing's sprinting Training Philosophy

姜自立,李 庆

JIANG Zi-li, LI Qing

耐力训练对高脂饮食小鼠脂肪组织 NLRP3 炎症小体通路的影响

The Effects of Endurance Training on NLRP3 Inflammasome Pathway in Adipose Tissue of Mice Fed a High-fat Diet

程 燕,黄徐根

CHENG Yan, HUANG Xu-gen

竞技体育制度变迁背景下教练员权利保障研究

Research on the Guarantee of Coaches' Rights under the Background of the Changes of Competitive Sports System

巩庆波,吴 瑛,胡宗媛

GONG Qing-bo, WU Ying, HU Zong-yuan

论大数据模式下运动员隐私的保护
On the Protection of Athlete's Privacy in Big Data 杨春然

YANG Chun-ran

"健康中国 2030"背景下中国青少年体育公共政策研究 Analysis on the Public Policy of Youth Sports in China at the Background of Health China 柳鸣毅,王 梅,徐 杰,等 LIU Ming-yi, WANG Mei, XU Jie, et al.